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Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 

Zapytanie 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

Dotyczy: Śląskiej Sieci Metropolitalnej. 

  

Szanowny Panie Prezydencie , 

 

w związku z pojawiającymi się doniesieniami medialnymi oraz wydanym przez spółkę 

oświadczeniem z dnia 15 grudnia 2020 roku zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi  

na następujące pytania: 

 

1) Za jaką kwotę dokonano zakupu sprzętu informatycznego w roku 2015 na realizację zadania 

z funduszy RPO? 

2) Co konkretnie zakupiono? 

3) Jaka jest wartość rynkowa wspomnianego sprzętu informatycznego na dzień dzisiejszy?  

4) Kto podjął decyzję o dokonaniu wspomnianego zakupu? 

5) Czy w jakikolwiek sposób zakupiony sprzęt został zagospodarowany bądź użyty do innych 

celów ? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 


